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2. Van de Voorzitter  [Gerard van den Brandhof] 

 

Beste ChristenUnie vrienden en vriendinnen, 

 

Licht en nieuw leven worden in verband gebracht met het kerstfeest. We 

versieren onze huizen met veel groen en licht van lampjes en kaarsen. Waar 

gaan uw gedachten naar uit als u aan het kerstfeest denkt? In Johannes 1: 6-

12 staat: “Er was een mens van God gezonden, wiens naam was Johannes. Deze 

kwam tot een getuigenis, om van het Licht te getuigen, opdat zij allen door hem 

geloven zouden. Hij was het Licht niet, maar was gezonden, opdat hij van het 

Licht getuigen zou. Dit was het waarachtige Licht, Hetwelk verlicht een 

iegelijk mens, komende in de wereld. Hij was in de wereld, en de wereld is door 

Hem gemaakt; en de wereld heeft Hem niet gekend. Hij is gekomen tot het 

Zijne, en de Zijnen hebben Hem niet aangenomen. Maar zovelen Hem 

aangenomen hebben, dien heeft Hij macht gegeven kinderen Gods te worden, 

namelijk die in Zijn Naam geloven.” Dit is de kern van de boodschap van het 

kerstevangelie. Laten we bidden dat velen in deze wereld Hem zo leren kennen. 

 

Een jaar met vele politieke ontwikkelingen ligt weer achter ons. Op lokaal, 

provinciaal en landelijk niveau is veel veranderd, en hebben bestuurders van de 

ChristenUnie een prominente rol mogen innemen. Vanaf deze plaats wil ik alle 

lokale en provinciale politici bedanken voor hun inzet en bijdrage. Uit onze 

gesprekken met hen blijkt dat er veel tijd in het politieke werk wordt 

gestoken. We horen ook dat allen zich met enthousiasme inzetten. Daar mogen 

we dankbaar voor zijn. Graag krijgen ze van u een bericht als ze zich voor een 

bepaalde zaak moeten inzetten. Ook een terugkoppeling op wat zij zeggen en 

doen is meer dan welkom. Ook voor het nieuwe jaar wensen we hen Gods 

nabijheid en wijsheid toe. 

 

Ook de vrijwilligers wil ik vanaf deze plaats bedanken voor hun inzet. Mede 

dankzij hen komt ChristenUnieNieuws bij u op tijd door de bus, en kunnen we 

besparen op portokosten. Fijn dat dat zo al vele jaren lukt. Ook onze 

eindredacteur Henk van de Ridder en Harry Roffel die alles op taalfouten 

controleert wil ik hartelijk danken voor het werk dat zij in ChristenUnieNieuws 

stoppen. 
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Dit jaar werd de PerspectieF jongerenafdeling in Putten opgericht. Daar mogen 

we best trots op zijn. Er is een kern ChristenUnie jongeren die zich ook voor 

de politiek interesseert en activiteiten en avonden organiseert. Recentelijk 

nog de avond in Harderwijk. Verderop in deze uitgave is een verslag van deze 

avond opgenomen. Wij hopen dat ze ook in het nieuwe jaar de tijd en de 

energie mogen ontvangen om dit werk voort te zetten. 

 

Blijven over de bestuursleden die zich belangeloos inzetten voor het wel en 

wee van onze politieke vereniging. Dit keer een bijzonder blijk van waardering 

voor Pieter Eijgenraam en Bram Francken die werden herkozen als bestuurslid. 

Pieter doet al vele jaren het penningmeesterschap, en Bram is de motor achter 

de propaganda. Hij zorgt voor de organisatie van de stand op de ossenmarkt, 

de organisatie van de voorjaars- en najaarsledenvergadering, en stuurt ook de 

verspreiding van ChristenUnieNieuws aan. 

 

De najaarsledenvergadering ligt weer achter onze rug. We mogen terugzien op 

een heel geslaagde avond. met een redelijke opkomst en een goede inbreng van 

de aanwezige leden. Ook nu weer wil ik onder uw aandacht brengen dat we nog 

naarstig op zoek zijn naar nieuwe bestuursleden. Verderop in deze uitgave 

wordt daar nogmaals aandacht voor gevraagd. 

 

Ik wens u veel genoegen met deze uitgave en roep u op te reageren. Tenslotte 

wil ik dit voorwoord afsluiten met u allen gezegende kerstdagen en een 

voorspoedig Nieuwjaar toe te wensen.  

 

Met hartelijke groet namens het bestuur, Gerard van den Brandhof 
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3. Kunnen we u per e-mail bereiken? [Gerard van den 
Brandhof] 

 

Met die vraag richt ik me tot alle lezers die nog geen e-mail adres hebben 

doorgegeven. Als we u als bestuur via e-mail kunnen bereiken zouden we dat 

zeer op prijs stellen. Op die manier kunnen wij u betrekken bij de 

meningsvorming rondom politieke zaken en daarmee uw betrokkenheid 

vergroten. Verderop in deze uitgave van ChristenUnieNieuws ziet u hiervan een 

voorbeeld. Graag vernemen wij uw voorkeur door een berichtje te sturen aan 

secretariaat@putten.christenunie.nl. 

 

Als wij uw e-mail adres hebben kunnen wij u de uitnodiging voor 

ledenvergaderingen ook per e-mail doen toekomen. Dat bespaart tijd en kosten. 

Graag uw reactie. 

 

4. Kandidaten voor het bestuur gezocht [Gerard vd Brandhof] 

 

Al geruime tijd zijn we op zoek naar mensen die het bestuur willen komen 

versterken. De belangrijkste vacature is die van secretaris, maar ook de 

functie van algemeen adjunct komt volgend voorjaar beschikbaar. Kent u nog 

mensen die een bestuursfunctie zien zitten? Wilt u zichzelf kandidaat stellen? 

Heeft U ideeën? Schroom dan niet, en neem contact met ons op. Ook uw hulp is 

hard nodig om de ChristenUnie van Putten bestuurbaar te houden! 

 

� ----------------------------------------------------------------------------------- 

Aanmeldstrookje 

 

Naam:  

 

Adres: 

 

meldt zich hierbij aan als kandidaat voor het bestuur van de 

ChristenUnie Putten. 

 

P.S. U kunt ook een bericht sturen naar secretariaat @putten.christenunie.nl 
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5. Uw gift is heel wat waard [Pieter Eigenraam] 

 

Zoals u misschien wel weet is de contributie inning sinds enige tijd centraal 

geregeld. In het verleden ontvingen we samen met de contributie nog wel eens 

een gift. Deze inkomstenbron is na de invoering van de centrale inning vrijwel 

opgedroogd.  

 

Uw giften zijn dan nog steeds veel waard. Hopelijk leveren uw giften een 

klinkende munt op in de vorm van een goed verkiezingsresultaat. Daarom de 

oproep om een gift over te maken op giro 7865897 ten name van de 

ChristenUnie Putten. 

Ten overvloede: Zowel de contributie van de ChristenUnie als de giften 
zijn aftrekbaar voor de belastingen! 

 

Pieter Eigenraam  
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6. Verslag najaarsledenvergadering [Gerard vd Brandhof] 

 

Datum vergadering: 19 november 2007 

Aanwezig: 22 leden 

Afwezig: Met kennisgeving: 15 leden 

 

1. Opening. 
Gerard van den Brandhof opent de vergadering. We zingen Psalm 108 vers 1 en 

2 en lezen Mattheüs 17: 1 - 9. Dit tekstgedeelte handelt over de verheerlijking 

van de Here Jezus en de vraag van Petrus of hij 3 tenten moet opslaan. De 

voorzitter staat stil bij verschijning van God in de wolk, en Zijn stem die sprak 

over Zijn geliefde Zoon. Wij worden opgeroepen te luisteren naar zijn Zoon, 

ook in ons politieke handelen. 

Na de overdenking gaat de voorzitter ons voor in gebed. 

 

2. Recreatie en Toerisme 
“Recreatie en Toerisme in Putten onderbelicht”: dit was één van de belangrijke 

conclusies van de najaarsledenvergadering van de ChristenUnie. De avond met 

als thema “Recreatie en Toerisme” vond plaats in de kantine van Camping “de 

Rusthoeve” en werd ingeleid door Peter Brink, vanuit de optiek van de 

commissie Samenleving, en door Bertus Cornelissen, vanuit de optiek van de 

commissie Ruimtelijke Ordening. Daarna volgde een forumdiscussie. Aan het 

forum namen ook deel Herman Kool en Henk van Elten van de Puttense 

Recreatie Ondernemers Vereniging (PROV). 

 

Eerst wat feiten: Meer dan 8% van de werkgelegenheid in Putten is te vinden 

in de sector Recreatie en Toerisme. Er zijn 760 mensen werkzaam in deze 

branche. Er zijn 85 recreatie ondernemingen, 657 recreatiewoningen en 5 

campings met plaatsen voor caravans en tenten. 

  

In het verkiezingsprogramma van de ChristenUnie Putten is heel weinig over 

recreatie als zodanig gezegd. Alleen het “Krimp en Groei” beleid van de 

provincie, en de aanleg van recreatieve fietspaden staan vermeld. De uitvoering 

van de aanleg van het fietspad langs de Hoornsdam krijgt nu concreet vorm. 

Ook zijn er plannen om te komen tot de aanleg van zogenaamde klompenpaden. 

Evert de Graaf zal bij deze paden de teksten aanleveren voor de 

informatieborden.  
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In het collegeakkoord staat het volgende regeltje over het onderwerp: 

“Recreatie als belangrijke economische drager binnen de gemeenschap van 

Putten zal gestimuleerd worden door een kwaliteitsslag te maken om toegerust 

te zijn voor de toekomst.” Het overleg tussen wethouder Siksma als 

portefeuillehouder en de PROV krijgt gelukkig steeds meer vorm. De WOR, de 

Wet op de Openlucht Recreatie, wordt per 1 januari 2008 afgeschaft. Pas in 

2008 zal er een nieuwe recreatienota verschijnen. Ook dan zal het 

bestemmingsplan Krachtighuizen worden herzien. Daarom was de algemene 

conclusie dat Recreatie en Toerisme in de Puttense politiek nu nog onvoldoende 

aandacht krijgen en er nu nog geen helder beleid is. Alleen escalaties, zoals de 

overlast door buitenlandse werknemers, die permanent verblijven op een 

recreatiepark, krijgen de aandacht.  

 

De reden dat toeristen naar Putten komen ligt met name in zaken als rust, de 

kwaliteit van de winkels en ook wel de kerkelijke achtergrond. Men was van 

mening dat het Bosbad geen al te grote rol speelt in de recreatie voor 

toeristen. Het Bosbad zou meer een recreatieve functie hebben voor de eigen 

bevolking. De vertegenwoordigers van de PROV benadrukten dat het belangrijk 

is te werken aan een verbetering van de kwaliteit van de recreatieparken.  

Dit punt komt als eerste naar voren bij de tien speerpunten voor recreatie en 

toerisme in Putten: 

1. Kwaliteitsverbetering verblijfsrecreatie en dagrecreatie 
2. Oprichting Toeristisch Platform Putten 
3. Fietspaden, bewegwijzering en aanverwante faciliteiten 
4. Ontwikkeling agrotoerisme 
5. Promotie van Putten en de Veluwe 
6. Verbetering van bereikbaarheid van Putten (openbaarvervoer) en 
vermindering van het autoverkeer 

7. Ontwikkeling en bevordering cultuurtoerisme, natuur- en milieueducatie 
8. Ontwikkeling van de waterkant van Putten 
9. Oog voor recreatieve mogelijkheden van de eigen inwoners 
10. Onderhoud en instandhouding van voorzieningen op niveau 

 

Om meer kwaliteit te kunnen bieden moet de sector mogelijk nog wat groeien. 

De ondernemers moeten meer inspelen op de recreatieve vraag uit de markt. 

Mogelijk dat het fenomeen van camperen bij de boer ook in Putten een grotere 

rol gaat spelen. Daarnaast zou handhaving een belangrijke rol kunnen spelen. 
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Suggestie was om een Buitengewoon Opsporings Ambtenaar (BOA) aan te 

trekken die strijdigheid van de praktijk met de verleende vergunningen en 

bestemmingsplannen in beeld kan brengen.  

 

In dit verband kwam ook het beleid rondom permanente bewoning naar voren. 

De groep die hier wordt aangepakt zijn diegenen die opgenomen zijn in de 

bevolkingsadministratie. Dit zijn dan veelal ouderen en mensen die aangewezen 

zijn op een uitkering. De starters op de woningmarkt zijn veelal niet in beeld. 

Het te vormen beleid gaat dan ook verder dan recreatie en toerisme gaat dus 

veel verder dan de sector zelf. Ook werd gevraagd om aandacht voor het 

voorkomen van schade aan natuur en milieu. Putten is toch de gemeente waar 

groen de kleur bepaalt? Op de vraag waarom de fietspaden in het bosgebied 

slecht worden onderhouden werd geantwoord dat de Recreatie Gemeenschap 

Veluwe als verantwoordelijke partij hierop is aangesproken, maar dat men 

onvoldoende geldelijke middelen schijnt te hebben. Al met al was het een zeer 

levendige discussie die een beter beeld heeft gegeven van de mogelijkheden en 

uitdagingen waar recreatie en toerisme in Putten voor staan. 

 

 

 

3. Huishoudelijke vergadering. 
Notulen voorjaarsledenvergadering 21 mei 2007.  

De notulen zijn in ChristenUnie nieuws gepubliceerd, en worden zonder 

aanpassingen goedgekeurd. 

 

Begroting 2008. 

De begroting van 2008 is aangepast op de nieuwe contributiebedragen. De 

contributie voor het hoofdlidmaatschap wordt verhoogd van €40,- naar €45,-. 

Dit is de eerste verhoging sinds 7 jaar. Onze penningmeester, Pieter 

Eijgenraam, geeft aan dat het extra te besteden bedrag is toegevoegd aan de 

reserve voor het verkiezingsfonds. 

De begroting wordt met algemene stemmen goedgekeurd. 

 

Bestuursverkiezingen. 

Pieter Eijgenraam was een jaar geleden al aftredend. Hij stelt zich opnieuw 

verkiesbaar. Er zijn geen tegenkandidaten. Hij wordt daarop bij acclamatie 

herbenoemd voor een periode van 3 jaar. 
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Er wordt nog dringend gezocht naar iemand die de vacature van secretaris kan 

invullen. Ook de functie van Algemeen Adjunct komt volgend voorjaar 

beschikbaar. De leden worden opgeroepen hun medewerking te geven aan deze 

zoektocht naar nieuwe bestuursleden. Jan van den Brink gaat verder in op deze 

problematiek. De voorzitter en de propagandist zijn dit najaar namelijk ook 

aftredend. Zij hebben zich herkiesbaar gesteld. Ook nu zijn er geen 

tegenkandidaten gesteld. Gerard van den Brandhof en Bram Francken worden 

eveneens per acclamatie herkozen tot respectievelijk voorzitter en 

propagandist. Zij hopen zich weer voor een periode van 4 jaar voor de 

ChristenUnie in te kunnen zetten. 

  

4. Rondvraag. 
De heer Roffel stelt de daadkracht van het nieuwe college aan de orde. In de 

lokale pers komt daar weinig van tot uiting.  Als voorbeeld wordt genoemd het 

te nemen besluit over de beweegbare bodem van het zwembad. 

Fractievoorzitter van Beek gaat hier op in en zegt dat er kritisch gekeken 

wordt naar de exploitatie van het zwembad en het investeringsbedrag voor de 

noodzakelijke verbeteringen. Er zijn diverse nieuwe feiten boven water 

gekomen. Deze nieuwe feiten hebben het besluitvormingsproces vertraagd. In 

2008 moeten er diverse projecten tot uitvoering komen. De grondonteigening 

i.v.m. de aanleg van het fietspad langs de Hoornsdam wordt nu voortvarend 

aangepakt door de inzet van een advocaat nadat pogingen om in de minne te 

schikken op niets zijn uitgelopen. Tevens zal in 2008 ook duidelijk worden hoe 

de verbindingsroute westelijk van Putten zal worden 

Op de vraag van de heer Roffel waarom de rioolbelasting in 2008 fors wordt 

verhoogd, terwijl deze in 2005 nog is verlaagd, antwoord de heer van Beek dat 

hier sprake is van voortschrijdend inzicht op het onderhoud van de riolen. Het 

blijkt dat ook de afschrijvingstermijn moet worden bijgesteld. Daardoor 

nemen per saldo de jaarlijkse lasten toe. 

Dhr de Graaff stelt een vraag over het beleid van de ChristenUnie en het 

partijbestuur in het bijzonder. Deze opmerking moet gezien worden in het 

licht van de discussie rondom de positie van homofielen binnen de 

ChristenUnie. De voorzitter verwijst naar het besluit van het partijbestuur om 

een commissie in te stellen die met een nieuw voorstel voor een gedragscode 

zal komen. We moeten voorzichtig zijn en de discussie niet versmallen door 

naar een specifieke groep mensen te kijken. Vanuit de ChristenUnie in Putten 

wordt met belangstelling de resultaten van dit onderzoek afgewacht. 
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5. Zingen. 
We zingen als slotlied “Als een hert dat verlangt naar water”. Ook nu wordt dit 

lied a cappella gezongen. 

 

6. Sluiting 
Onze fractievoorzitter, Hendrie van Beek, sluit de vergadering met gebed, 

waarna een ieder wel thuis wordt geheten, en wordt bedankt voor zijn of haar 

komst.. 
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7. Perspectief Putten [Gert-Jan Schuit] 

 

PerspectieF Putten organiseert een succesvolle debatavond vrijheid van 
meningsuiting 
 

Vrijdagavond 16 november was het zover. PerspectieF Putten, het CDJA 

Harderwijk-Hierden e.o. en SGPJ Harderwijk-Ermelo-Putten zijn met elkaar in 

Harderwijk in debat gegaan over het thema ‘Vrijheid van meningsuiting’. Deze 

bijeenkomst was speciaal te noemen, omdat alledrie de landelijke voorzitters 

van de christelijke jongerenpartijen aanwezig waren. Harry van der Molen 

(CDJA), Jan Kloosterman (SGPJ) en natuurlijk onze eigen voorzitter, Rogier 

Havelaar, waren van de partij.  

Het eerste gedeelte van de avond bestond uit een debat tussen de 

bovengenoemde drie voorzitters. Diverse stellingen over vrijheid van 

meningsuiting werden door forumleider Jeroen de Jong in de groep gegooid, 

waarbij het religieuze aspect niet onbenoemd bleef. Op sommige momenten 

werd er over accentverschillen gediscussieerd, maar grotendeels lagen de 

jongerenvoorzitter op één lijn. Naast onomstreden verschillen tussen de 

partijen is het fijn om te merken dat het geestverwantschap doorslaggevend 

is. Diverse belangrijke overeenstemmingen werden door de aanwezigen 

vastgesteld. Zo is het belangrijk dat vrijheid van meningsuiting en vrijheid van 

godsdienst naast elkaar staan en geen hiërarchie kennen. Op het gebied van de 

multiculturele samenleving waren alle jongeren van mening dat de problematiek 

niet meer ontkend moet worden maar dat het tijd is voor het aandragen van 

oplossingen.  

Na de pauze kwam Eddy Bilder (Tweede Kamerlid, CDA) aan het woord en hij 

vertelde hoe het met de vrijheid van meningsuiting gesteld is in de Haagse 

politiek. Hij haalde aan dat sommige partijen dit recht regelmatig als 

legitimatie gebruiken voor het maken van kwetsende opmerkingen. Door de 

jaren heeft Eddy in de politiek een verharding in zowel de omgang als het 

taalgebruik geconstateerd.   

Kortom, het was een leuke avond waarin interactie gezocht werd met andere 

partijen. De landelijke voorzitters hebben van gedachte kunnen wisselen met 

de achterban en de overige partijen. De overige aanwezige jongeren hebben 

veel geleerd over de thematiek en konden tijdens de discussies hun mening 

gestalte geven. Gezien het succes van de avond, wordt er nagedacht om dit 

niet als eenmalig te beschouwen… 
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8. Beweegbare bodem [Ard Kleijer] 

 

De besluitvorming rondom de beweegbare bodem voor het Bosbad nadert haar 

einde. Op 10 januari 2008 zal, in de raadsvergadering de beslissing moeten 

vallen. Verder uitstel leidt, in verband met de bouwwerkzaamheden tot afstel. 

Als fractie vinden wij het belangrijk om te weten hoe u, als lid van de 

ChristenUnie denkt. 

 

Feitelijke situatie 
Voordat wij een aantal vragen aan u voorleggen is het goed om even een korte 

schets te geven van de feitelijke situatie: 

+ In 2006 is een programma van eisen voor de ver(nieuw) bouw van het Bosbad 

opgesteld. De stichting Klein Zwitserland zag geen noodzaak aanwezig voor een 

beweegbare bodem. Nadat Triton, de zwem- en poloclub, haar wensen, bij het 

bestuur van de stichting kenbaar maakte, is besloten de beweegbare bodem als 

optie mee te nemen in de prijsaanbieding van de aannemers. De Gemeenteraad 

had namelijk haar goedkeuring gegeven aan een investeringsruimte van 6,2 

miljoen Euro. Nadat de aannemers hun offertes hadden gepresenteerd bleek 

dat de beweegbare bodem niet gerealiseerd kon worden binnen het 

beschikbaar gesteld budget. 

+ Na de bestuurscrises in zowel de gemeente en het stichtingsbestuur van het 

Bosbad, is in juli 2007 dhr van der Lee benoemd als voorzitter van de stichting 

Klein Zwitserland en heeft hij de opdracht meegekregen en bestuur te 

formeren, een marsroute voor het Bosbad aan te leveren voor 1 januari 2008 

en de verbouwing te realiseren. De offerte van de aannemer was geldig tot 28 

juli 2007. Op 27 juli 2007 is de opdracht tot de ver(nieuw)bouw van het 

Bosbad verstrekt aan Vaessen. 

+ Gezien de beschikbare gelden is de optie voor een beweegbare bodem niet als 

opdracht verstrekt De gemeenteraad staat nu voor de keuze om wel of geen 

extra geld voor het aanbrengen van een beweegbare bodem beschikbaar te 

stellen.  

 

Hoe zit het met de noodzaak van een beweegbare bodem?  
Triton heeft voor het spelen van heer waterpolowedstrijden een ontheffing 

voor het spelen in een te ondiep bad. Zij moeten minimaal 2 meter dep water 

hebben. Als Triton een keer promoveert naar een hogere klasse, vervalt de 

dispensatie van de zwembond en moet Triton uitwijken naar andere 

zwembaden.  Voor Triton is een waterdiepe van 2 meter noodzakelijk om ook in 
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de toekomst te kunnen blijven spelen in het Bosbad. Het Stichtingsbestuur van 

het Bosbad geeft aan dat een wedstrijdbad van 2 meter diep leidt tot een 

tekort in de exploitatie van het zwembad. Bepaalde activiteiten als 

aquajogging, senioren zwemmen en zwemles kunnen niet of minder plaatsvinden. 

Verwacht verlies aan inkomsten 30.000 Euro. Om dit verlies goed te maken 

verzoekt de stichting een beweegbare bodem aan te brengen. 

 

Waarom geen beweegbare bodem? 
Als het bad blijft zoals het nu is, kan het Bosbadbestuur het bad prima 

exploiteren. Waterpolo wordt gespeeld door ongeveer 50 a 60 mensen in 

Putten. Een investering van ruim 450.000 bovenop de 6,2 miljoen Euro voor een 

beweegbare bodem is teveel van het goede, want naast de investering moet ook 

rekening gehouden worden met 2500 Euro per jaar voor onderhoud van de 

bodem. Triton zou net zo goed gebruik kunnen maken van andere zwembaden in 

de regio.  

 

Waarom wel een beweegbare bodem? 
Een zwembad met een beweegbare bodem is een volwaardige sport-

accommodatie, die goed gebruikt kan worden door jong en oud. Triton kan in 

het Bosbad haar wedstrijden tot in lengte van dagen blijven spelen. Putten 

moet ruimte hebben voor een zwem en polovereging. Een beweegbare bodem 

biedt meer ruimte voor het geven van zwemles aan beginnende zwemmers. Een 

beweegbare bodem geeft het stichtingsbestuur meer mogelijkheden voor het 

organiseren van (sport)evenementen in het Bosbad, waardoor er mogelijk meer 

bezoekers zullen komen. 

 

Voor: 
a. Ik ben voor het aanbrengen van een beweegbare bodem in het Bosbad, 

want dat biedt meer mogelijkheden voor het organiseren van 

sportactiviteiten 

b. Ik ben voor een beweegbare bodem, mits Triton hieraan bijdraagt 

c. Ik ben voor een beweegbare bodem, omdat…………………………….. 

 
Tegen: 
d. Ik ben tegen een beweegbare bodem, Triton moet maar buiten Putten 

een oplossing zoek 

e. Ik ben tegen een beweegbare bodem, ook als Triton hier zelf aan 

bijdraagt 
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f. Ik ben tegen een beweegbare bodem, 

omdat………………………………………………………….. 

 

 

9. Wet houden in Putten [Ard Kleijer] 

 

Het is Adventstijd, als ik mijn bijdrage voor dit nummer van ChristenUnieuws 

schrijf. Advent een tijd van verwachten en uitzien naar Het Licht der 

wereld. In hoeverre zien wij daadwerkelijk uit naar de komst van de Here 

Jezus? Ik weer niet hoe het u vergaat, maar in deze tijd van het jaar, lijkt het 

wel alsof iedereen nog even een aantal zaken wil afronden etc. Kortom enorme 

veel activiteiten, die om aandacht vragen. Het lijkt wel alsof na 1 januari 2008 

er geen tijd meer is om nog iets te doen. Dan bekruipt mij wel eens het gevoel 

dat de duivel toch wel heel erg slim is, hoe harder wij rennen, hoe minder tijd 

hebben wij voor het uitzien naar de komst van Jezus en hoe minder tijd wij 

daaraan besteden, des te minder impact heeft Gods komst naar deze wereld op 

ons. Ik ben dan ook verschrikkelijk dankbaar dat Gods zorg voor ons niet 

afhangt van onze inspanningen, maar dat Hij ons door en door kent en al zoveel 

voor ons heeft gedaan. Wij moeten echter wel waakzaam blijven en niet 

denken dat het allemaal vanzelf wel goed komt. Ik vraag u om samen waakzaam 

te blijven, spreek een goed woord over God tegen elkaar, tegen de familie, 

tegen je buren etc.  

 

Waakzaamheid dat is ook nodig in het bestuur van ons dorp. Ik zeg wel eens 

wijs, als College en Raad weten heel veel, maar wij weten nog veel meer niet. 

Met andere woorden, zaken die u signaleert, of waarvan u denkt waarom 

doet de gemeente niets, maak mij of iemand van de fractie daarop attent. 

Heel vaak zult u merken dat bepaalde zaken niet bekend zijn bij een van ons. Ik 

denk bijvoorbeeld aan overlast die u in de buurt ervaart, vernielingen bij u in 

de straat, een verkeerssituatie bij u in de buurt, te weelderig of te slecht 

onderhouden groen. Dit soort zaken kunt u melden, zodat u ons in de 

gelegenheid stelt er iets aan te kunnen doen. Mooi voorbeeld daarvan is van de 

afgelopen week: Ik werd gebeld door een oplettende man, die mij vertelde dat 

op de skatebaan op het bedrijventerrein Hoge Eng een hakenkruis was 

geschilderd. Deze melding is doorgespeeld naar mensen van de buitendienst, 

die snel daarna het hakenkruis hebben verwijdert. Een mooi voorbeeld van zorg 

voor de eigen leefomgeving. 
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Welke zaken hebben de laatste maanden mijn aandacht gehad en zijn 

onderwerp van publieke discussies? Ik zal u niet vermoeien met al mijn 

dagelijkse bezigheden, daarvoor verwijs ik naar mijn weblog op 

http://putten.christenunie.nl/. Toch wil ik een aantal zaken, uit mijn 

portefeuille noemen die zijn gerealiseerd, of die bijna in uitvoering genomen 

kunnen worden. 

 

• Speelvoorziening aan de beukenheg in samenwerking met de 
Woningstichting is daar een mooie, verzorgde speelvoorziening ingericht. 

In deze buurt zijn afgelopen jaar 16 nieuwe huizen gebouwd en bestaan 

er plannen voor nieuwbouw aan de Brinkstraat; 

• Inspraakavond Groene Scheg van 8 oktober heeft inmiddels geleid tot 
het kappen van de dennen bij de ingang van het Park bij de Sporthal 

Putter Eng. Hierdoor oogt het park al veel vriendelijker en meer 

uitnodigend. Het gevoel van sociale veiligheid hopen wij hiermee te 

hebben vergroot. Voor de verdere herinrichting van de Groene Scheg 

worden nu de plannen gemaakt; 

• Afgelopen maand is er vanuit de provincie, na herhaaldelijk aandringen, 
zowel ambtelijk als bestuurlijk een start gemaakt met de werkgroep die 

de plannen moet uitwerken voor de te nemen verkeersmaatregelen op de 

Nijkerkerstraat en Harderwijkerstraat en in Huinen; 

• Cafe de Vierwinden, wordt momenteel gesloopt, om plaats te maken voor 
woningbouw. Op deze locatie wordt onderzocht of daar ruimte genoeg is 

voor seniorenwoningen, met een zorgvoorziening; 

• In Bijsteren wordt stevig doorgebouwd. Een oplossing voor de bomen in 
de Houtwal wordt een deze dagen, naar alle waarschijnlijkheid, samen 

met de buurt gevonden. De aannemer heeft een aantal bomen zonder 

vergunning omgelegd. Wij als College zijn daarvoor verantwoordelijk, dus 

in die zin is er e.e.a fout gegaan in de procedure. U begrijpt dat 

Gemeentebelangen deze situatie tracht uit te buiten, door 

buurtbewoners aan te zetten tot het instellen van bezwaar etc.  

• Besluiten voor het instellen van een Blauwe zone en een 
ontheffingenbeleid zijn genomen en liggen nu ter inzage; 

• Het besluit voor het maken van een ontsluiting vanaf de Gervenhof naar 
de Molenstraat is op 11 december ter inzage gelegd; 

• De ver(nieuw)bouw van het Bosbad is in november, volgens planning 
gestart. De begroting voor de bouw ziet er goed uit. De Raad zal nog wel 
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een besluit moeten nemen over het beschikbaar stellen van geld voor een 

beweegbare bodem; 

• Er wordt driftig gewerkt aan een herziening van het 
verkeerscirculatieplan voor het Centrum 

• Het parkeeronderzoek en de bijbehorende nota zijn in december 2007 in 
concept gereed gekomen. 

• Gesprekken over het groenbeheer, door de verenigingen op het sportpark 
Putter Eng zijn, nadat het 3 jaar heeft stilgelegen, weer opgestart. In 

februari 2008 zullen de verenigingen en gemeente weer om de tafel 

zitten 

• Het werk voor renovatie van de Hoornsdam en het aanleggen van de 
fietspaden langs de Hoornsdam zijn in december jl aanbesteed. 

• Een aantal zandwegen zijn inmiddels verhard of worden binnenkort 
opgeleverd (o.a Husselsesteeg) 

 

Zomaar een aantal zaken uit mijn portefeuille. Naast deze zaken krijgt de 

uitvoer van de WMO ook steeds meer vorm, kan er binnenkort gestart worden 

met de bouw van jongeren appartementen aan de Garderenseweg,  wordt er 

hard gewerkt aan de plannen voor een Multifunctionele accommodatie in het 

centrum, is de bouw van verpleegplaatsen bij Elim gestart, zijn er 

voorlichtingsavonden over drank en drugs geweest en is de aanpak van de 

renovatie van de bedrijfsterreinen opgepakt. 

 

Het Bosbad houdt de gemoederen al, langer dan mij lief is bezig. In het kort 

wil ik de situatie schetsen, zoals die is. De opdracht tot de verbouwing injuli 

gegeven. In die opdracht zat geen beweegbare bodem. Deze beweegbare 

bodem heeft ook geen deel uitgemaakt van het programma van eisen, zoals dat 

voor de aanbesteding is gemaakt. Wel is aan de aannemers gevraagd deze optie 

te offreren. Als snel bleek dat met de financiële kaders van 6,2 miljoen Euro 

het niet mogelijk was om een beweegbare bodem aan te brengen. De raad wilde 

dan ook in een later stadium beslissen over het wel of niet beschikbaar stellen 

van extra geld. De bouw is inmiddels gestart en tot op heden loopt dat 

voorspoedig en zijn er (nog) geen tegenvallers. In het bouwbudget is 250.000 

Euro opgenomen voor eventuele tegenvallers en meerwerk. Dat is ruim 5% van 

de totale bouwsom, hetgeen niet ongebruikelijk is. 

 

Wat is het nut van een beweegbare bodem. Triton maakt gebruik van het 

zwembad voor o.a. het spelen van waterpolo wedstrijden. Zij spelen met 3 a 4 
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teams. Voor het niveau waarop Triton nu speelt hebben zij een ontheffing van 

de zwembond. Als zij echter een keer promoveren, mogen zij hun wedstrijden 

niet meer in Putten spelen. Ouderen onder ons weten misschien nog dat Triton 

een aantal jaren geleden haar thuiswedstrijden in Harderwijk moest spelen. 

M.a.w. subsidie vanuit de gemeente Putten kwam op deze manier ten goede aan 

het zwembad in Harderwijk. Het Stichtingsbestuur heeft aangegeven dat een 

beweegbare bodem voor de exploitatie van het zwembad niet echt heel erg 

veel uitmaakt, maar dat een beweegbare bodem wel nodig is als de gemeente 

zou besluiten om het wedstrijdbad te verdiepen tot 2 meter. Dan kan het bad 

namelijk niet meer worden gebruikt voor zwemles, en andere wateractiviteiten 

waarbij in het water gestaan moet kunnen worden. 

 

Een aantal plaatselijke politici lijkt niet te (willen) begrijpen hoe de vork in de 

steel zit. Zij weten steeds weer een sfeer rondom het Bosbad te creëren, 

waardoor het lijkt alsof er van alles mis gaat en zelfs dat de huidige voorzitter 

niet integer zou handelen. Ik noem dat goedkoop scoren ten koste van de 

waarheid en kan hier vreselijk boos over worden. Met name de VVD en de 

PvdA laten zich in deze discussie van een onaangename kant zien. De PvdA 

die haar mond vol heeft over achterkamertjespolitiek en transparantie, heeft 

in de laatste twee commissievergaderingen gezwegen, om vervolgens in de 

krant breed uit te meten dat er geen transparantie zou bestaan in dit dossier. 

Robin Hogendijk van de VVD gebruikte krachtige taal in de richting van het 

Bosbadbestuur, biedt daarvoor zijn excuses aan, om vervolgens een week later 

in de krant de suggestie te wekken dat er incapabel opgetreden zou worden 

door aannemer of bestuur. Dit soort zaken draagt niet bij aan het vinden van 

nieuwe bestuursleden voor het stichtingsbestuur van het Bosbad. 

 

De feitelijke situatie is dat er momenteel geen mensen in Putten zijn te vinden, 

die op dit moment zitting willen nemen in het Bestuur van het Bosbad. Jim van 

der Lee, als onbezoldigd voorzitter vanaf juli jl zijn werk doet, maar dat hij 

te kennen heeft gegeven dit in 2008 niet meer op deze basis wil doen. Zeker 

niet als zijn integriteit steeds weer ter discussie wordt gesteld door een 

aantal raadsleden. 

 

Een tweede onderwerp dat de gemoederen bezighoudt in Putten is een 

opmerking in de krant over de Multi Functionele Accommodatie (MFA) die op 

het Fontanusplein aan de voorzijde van het gemeentehuis zou moeten 

verschijnen. Het krantenartikel zou de indruk kunnen weken dat wij als College 
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van B&W deze beslissing zouden hebben genomen. Niets is minder waar. De 

feitelijke situatie is dat, nadat de Aker haar besluit heeft genomen niet meer 

deel te willen/kunnen nemen in de MFA, wij als gemeente verder gaan met de 

bibliotheek en met Stroud. Op voorhand willen wij geen enkel mogelijkheid 

uitsluiten over de vorm van een MFA. M.a.w. wij willen een architect vragen een 

aantal opties uit te werken voor een MFA. U moet zich bedenken dat het ons 

doel is om een MFA te bouwen, die ook mensen trekt, bijvoorbeeld door er een 

publieksbalie van het gemeentehuis in te vestigen, een bibliotheek in de 

huisvesten en misschien wel de mogelijkheid voor een Grand Café, waar u kunt 

zitten. Dit zijn ideeen, die uitgewerkt moeten worden en waarover de 

gemeenteraad een besluit zal moeten nemen. Tegelijkertijd wordt door ons 

gekeken naar de mogelijkheden voor het Fontanus- en Kerkplein. Het plein is 

eigenlijk te mooi, om alleen maar te gebruiken voor het parkeren van auto’s. 

Eigenlijk zou het plein, het centrum van het centrum moeten worden. 

 

De opmerkingen in de krant hebben dus slechts betrekking op één schakel in 

een keten van ontwikkelingen. U mag van mij aannemen dat het absoluut niet de 

bedoeling is om de Aker aan een steegje te zetten, of om de Oude Kerk 

helemaal in te bouwen. Er gaan echter de meest wilde geruchten door het 

dorp. Er zijn zelfs politieke partijen die er een extra ledenvergadering voor 

hebben uitgeschreven. Als u wilt weten hoe het zit, schroom niet om mij te 

bellen of te mailen en ik praat u graag bij. 

 

Tot slot wens ik u en jullie allemaal een verwachtingsvolle Advent, een 

gezegend Kerstfeest en een heilrijk 2008 

 

 

Met vriendelijke ChristenUniegroet Ard Kleijer 
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10. Uit de weblog van Peter Brink [Peter Brink] 
 

(Door Peter Brink wordt evenals door Ard Kleijer een weblog bijgehouden op 
http://putten.christenunie.nl. Hieronder enkele gedeeltes uit zijn weblog. 
HvdR) 
 

. . . Wat mij opvalt aan het hele proces van het Bosbad is dat, als het eenmaal 

fout loopt met het proces, je dat dan bijna niet meer goed krijgt. Elke keer als 

je iets over het zwembad hoort is het weer mis. Over de meest kleine dingen 

ontstaat er nu in de pers en of in de commissievergadering ophef over wat er 

nu weer aan de hand is. Zoiets van: heb je dit al gehoord?? Jim van der Lee 

(voorzitter van het Stichtingsbestuur) kan ook zwemmen! – nou, misschien is 

er dan wel sprake van belangenverstrengeling. Want als je kunt zwemmen ben 

je bevooroordeeld ten opzichte van mensen die niet kunnen zwemmen. En daar 

praten we dan over in een commissievergadering. Sturen brieven aan de pers en 

als het even kan roepen we een extra raadsvergadering bijeen om tot de 

conclusie te komen dat er meer mensen dan alleen Jim van der Lee kunnen 

zwemmen en dat er dus eigenlijk niets aan de hand is. Maar bij het volgende 

item leggen we het liefst de verbouwing stop, om vervolgens verontwaardigd 

aan het college te vragen waarom alles zo lang duurt.  . . .  

 

. . . Nog een punt dat me dwars zit – nu ik toch eenmaal bezig ben – : in de 

commissie Middelen gaan we akkoord met een bedrag van bijna 140.000 euro 

voor een nieuw softwarepakket om de website te beheren. We concluderen 

gewoon dat het er wel moet komen, en het gaat zo door naar de raad als 

hamerstuk. Maar voor het zwembad maken we over elke euro heibel. Na nog 

geen jaar voel ik me weleens gevangen in wat ‘normaal’ is in de politiek. Op 

de commissievergadering heb ik hard geprotesteerd tegen dit bedrag voor dat 

doel, maar zie daar maar eens een meerderheid voor te krijgen. Natuurlijk is 

de digitale dienstverlening een belangrijk item, maar enige relativering is toch 

wel van belang. Waar geef je geld aan uit, is dan de vraag, aan digitalisering of 

aan een zwemvereniging.  . . . 

 

 Peter Brink, raadslid 
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11. Kroniek van opmerkelijke zaken [Cor Houweling] 
 

Opvoedingsproblematiek 
+ Er wordt veel in onze samenleving gesproken over opvoedingsproblemen. 

dagelijks lezen we over jeugd die zich misdraagt. Thuis, op school en op straat. 

Rond de recente schoolstakingen was er in dat opzicht ook veel mis.  

In plaats van direct naar de overheid te kijken en het daarvan te verwachten, 

denk aan minister Rouvoet en zijn optreden rond jeugd en samenleving.  

laat prof. Meeuws, opvoedkundige, ons een andere kant uit kijken. Dat jongeren 

zo onhandelbaar kunnen zijn is niet de schuld van de kinderen, maar van de 

ouders. 

 

+ Nederland heeft al decennia lang de opvoeding verwaarloosd. Nederlandse 

ouders voeden te individualistisch en te egoïstisch op. 

Elke maatschappij krijgt de kinderen die zij verdient. Eigenlijk zijn kinderen 

in deze zin nooit fout, zij kunnen wel fout gedrag vertonen zegt Meeuws. Als 

ouders klagen over het wangedrag van hun kinderen komt dat doordat ze hen 

zelf in deze richting hebben opgevoed.  

 

+ Gezien de onmacht en onkunde op dit terrein van vele ouders in onze 

samenleving, neemt de vraag naar opvoedingsondersteuning toe. Zelfs de 

overheid heeft daar nu haar taak ontdekt. Bij gezinnen waar het aantoonbaar 

misgaat moet een opvoedingscursus zelfs verplicht worden gesteld. 

 

+ Nederland heeft nieuwe collectieve opvoedingsnormen nodig betreffende hoe 

we onze kinderen willen vormen en toerustten. Het zou goed zijn als minister 

Rouvoet daar een debat over opzette. Nederland heeft de opvoeding te lang 

verwaarloosd. 

 

+ Nieuw onderzoek toont aan dat ouders gaan pleiten voor een strengere 

opvoeding. Ouderparen hebben genoeg van “de softe kind is koning” opvoeding. 

Dat zij daar dan direct ook zelf verantwoordelijk voor zijn, moet dan wel weer 

echt gaan leven bij ouders.  

 

+ Verder mogen we niet vergeten bij al deze bezwarende opmerkingen, dat het 

in heel veel gezinnen “goed” gaat. Als ChristenUnie mogen we ook weten dat 

de drieslag van gezin, school en kerk nog steeds van groot belang is als het om 
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de opvoeding van onze kinderen gaat. Daarbij gaat het ook om keuzes die we als 

ouders maken. 

 

Onze Veluwe 
+ In een discussie tussen Gelderse Statenleden en burgers over het opschuiven 

van de Randstad richting de Veluwe ging het er fel aan toe. Met name de 

Noord-Veluwe mag geen “afvalputje van de Randstad” worden.  

 

+ De Veluwe als ons grootste Nationale natuur- en recreatiegebied moet dat 

karakter kunnen behouden. Voor de meeste aanwezigen betekende dat: 

� uiterst kritisch staan tegenover de uitbreiding van het vliegveld Lelystad; 
� de vraag naar regionale bedrijven terreinen is eveneens een kritisch punt, 
werkgelegenheid is uitermate belangrijk, maar dient wel te worden bezien 

vanuit het karakter van de Veluwe, voor gemeentelijk hobbyisme is geen 

ruimte meer; 

� een door verkeer steeds meer dichtslibbende Veluwe is een aanslag op 
het karakter ervan; 

� woningbouw dient zeer zorgvuldig gepland te worden; 
 

+ Zaken die voor de toekomst van Putten in de komende jaren niet minder van 

groot belang zijn. Steeds meer zullen lokaal en regionaal totaalvisies nodig zijn. 

Vanwege de indeling van de schaarse ruimte en het karakter van de Veluwe. 

Niet alleen zorgvuldige maar ook pijnlijke keuzes zijn daarbij onvermijdelijk. 

 

 

Jongeren en hun Opleiding 
- Over de aanval op de uitval. De regering wil in 2010 het aantal voortijdige 

schoolverlaters hebben teruggebracht tot 35000. Het gaat hier over jongelui 

die ongediplomeerd, dit wil zeggen zonder startkwalificatie het onderwijs 

verlaten.En zo de arbeidsmarkt opstappen. 

 

- Gemeenten hebben er groot belang bij om uitgevallen jongeren zo snel 

mogelijk aan het werk te zetten. Zij hebben er niets aan als het lage 

opleidingsniveau van deze uitvallers er toe leidt, dat jongeren telkens opnieuw 

zijn aangewezen op uitkeringen. Naast werk is het nodig dat jongeren in de 

gelegenheid worden gesteld om hun opleiding alsnog af te sluiten met een 

startkwalificatie;  
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- De Taskforce jeugdwerkloosheid heeft vorig jaar een handleiding voor deze 

samenwerking naar alle gemeenten gestuurd. Deze samenwerking omvat : het 

CWI, de gemeente, de Regionale Meld- en Coördinatiepunten (RMC’s), scholen, 

leerplichtambtenaren, werkgevers: ze geven hun samenwerking vorm ( of 

kunnen dat in ieder geval) in een jongerenloket   

 

- Minstens zo belangrijk is de preventie van schooluitval. Deze wordt 

gestimuleerd door een fors aantal maatregelen. Uit de vele neemik die voor het 

beroepsonderwijs: Om het beroepsonderwijs interessant en uitdagend te 

houden is een nauwe verbinding met de beroepspraktijk een must. Werkgevers 

en scholen zullen meer dan vroeger in elkaar moeten investeren. Stages en 

projecten, die leren in de praktijk stimuleren, maken het zich vernieuwende 

competentiegerichte onderwijs sterk. Het belang van goede stageplaatsen en 

uitzicht op werk, ook voor jongeren die moeilijk plaatsbaar zijn, behoort tot de 

maatschappelijke opdracht van werkgevers. 

 

- Politici en gemeentebesturen spelen een belangrijke rol ter stimulans. Daarom 

is het belangrijk, dat raadsleden zich met regelmaat laten informeren over de 

praktijk. Het onderwijs leer je kennen door er te komen. Mogelijk kunnen 

bezoeken vanuit College en Raad  in Putten worden opgenomen in de cyclus 

van bedrijfsbezoeken. Ook rapportages vanuit de scholen zijn hier belangrijk. 

 

Uitzicht en Verwachting 

In deze adventtijd tenslotte een hartelijke groet aan een ieder die in de 

gemeenteraad, in de steunfractie, in het bestuur, onze leden: de ChristenUnie 

dragen in gebed en meeleven.  

Met name voor hen die in deze weken ziekte en droefenis te dragen hebben: 

laat er uitzicht zijn op het Kind van Bethlehem, Hij wil onze Heiland en 

Verlosser zijn. 

 

Cor Houweling 
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12. Vanuit de Provincie [Lubbert van den Heuvel] 
 

Jij bent uniek 
Jij bent uniek, zoals jij is er maar één! God heeft je gemaakt zoals je bent, en 

zo wil Hij je ook gebruiken in Zijn Koninkrijk! Dat is heftig,dat is mooi, dat 

schept ook verplichtingen, als we beseffen dat God ons echt wil gebruiken, u, 

jou, mij! 

Jij bent uniek, dit was het thema van het kamp waar mijn oudste dochter; 

Gerlisa vorige weekend naar toe mocht gaan, een weekend georganiseerd door 

de stichting Blood ’n Fire. Een weekend waar kinderen uit de groep7/8 van de 

basisschool stil mochten staan bij bovenstaand onderwerp. Waarin de kinderen 

met elkaar bezig waren met de eigen persoonlijkheid. De eigen persoonlijkheid 

in relatie tot God, onze Vader in de hemel. Ja, als we zo naar ons zelf kijken, 

dan is er geen sprake van een mislukking, of een verkeerd karakter, maar.. dan 

heeft God ons gemaakt zoals Hij ons nodig heeft. Hebben we het lef Hem te 

vragen Zijn Droom in ons leven waar te maken? 

Frits, Jaqueline, Elisabeth en alle mentoren, klasse, ik heb bewondering voor de 

wijze waarop jullie het weekend met de kinderen bezig zijn geweest.  Ik ben er 

van overtuigd dat dit weekend bijdraagt aan de stabiliteit van de kinderen die 

dit weekend meemaken. En stabiliteit is belangrijk voor een kind! 

 

Stabiliteit 
Met de gevolgen van het ontbreken van stabiliteit werden we deze week ook 

weer geconfronteerd. In de commissie JZC van afgelopen woensdag hebben we 

(wederom) stil gestaan bij de groei van de wachtlijsten in de Jeugdzorg. Groei 

die niet veroorzaakt wordt door het niet juist acteren op zorgaanvragen, maar 

groei die met name veroorzaakt wordt de grote toeloop naar de jeugdzorg. Als 

je naar die cijfers kijkt, dan schrik je en vraag je je zelf af, wat er in 

vredesnaam aan de hand is in Gelderland, en als ik de kranten lees, dan is het in 

de rest van Nederland niet anders! 

Wat is hier aan de hand, wat is er vandaag de dag aan de hand? Waarom is er 

zoveel vraag naar jeugdzorg? Wat kunnen we preventief doen? Als we niets 

aan de bron doen, dan blijft het toch dweilen met de kraan open? Ik ben blij 

dat we als ChristenUnie het initiatief hebben genomen om een expertmeeting 

te organiseren rondom dit onderwerp. In een eerste stap nadenken en 

constateren wat er nu werkelijk aan de hand is, om vervolgens hier op te 

anticiperen vanuit de jeugdzorg! 



  

CU-nieuws 2007-04      26     

 

Stevig in je schoenen 
Stevig in je schoenen, dit was het onderwerp van de cursus die ik vorige week 

mocht volgen op het partijbureau. Stevig in je schoenen staan, hoe doe je dat? 

Door te weten waar je voor staat, maar ook door te weten waar je op staat. 

Tijdens deze cursus hebben we ieder voor ons zelf het fundament gelegd 

waarop we ons (politiek) handelen en wandelen baseren. Het fundament is 

gebaseerd op hetgeen we geloven en hetgeen we beloven. Beloven aan wie? 

Aan God! Vanuit dit fundament hebben we de verdere dag gewerkt. Een 

boeiende maar zeker ook zeer inspirerende dag. Ron bedankt voor je 

bezielende leiding! Linda, Andries, Sandra, Klaas bedankt voor de openheid die 

er deze dag was. Ik heb genoten van de dag, het heeft een goede bijdrage 

geleverd voor mijn politiek handelen, maar ook voor het leven van alle dag. En 

afsluitend: In heel de bijbel is er geen vers zo schoon en sterk van kracht als 

Micha 6 vers 8 ! 

  

Achteruitkijken 
Achteruitkijken moet je niet te vaak doen,  zegt men, vooruitkijken is 

belangrijker, dan kijk je de toekomst tegemoet. Toch is het goed soms 

achteruit te kijken, uit het verleden kunnen we lering trekken voor de 

toekomst! Achterom kijken doet ons soms ook verbanden zien. 

De week begon met het thema ‘ Jij bent Uniek’, vervolgens maandagavond de 

netwerkbijeenkomst waarin we nadachten over ons Christen Zijn in de politiek. 

Hoe ervaren we dit? Vervolgens een cursus ‘Stevig in je schoenen’ waarin ons 

Christen zijn in de politiek echt handen en voeten kreeg. En dan op zondag een 

preek over de Alwetendheid van God! Hij kent ons, Hij weet alles van ons, door 

onze moeiten heen mogen we tot Hem komen. Wat hebben we als Christenen 

toch veel om dankbaar voor te zijn. Wat hebben we als ChristenUnie toch een 

fantastische basis, te weten dat onze God ons wil gebruiken zoals we zijn, en 

het enige dat Hij daar voor vraagt is dat wij op Hem vertrouwen, zoals een kind 

op z’n vader vertrouwt! 

Lubbert van den Heuvel 

 

Vanuit Putten heeft de ChristenUnie twee volksvertegenwoordigers bij de 
provincie: Lubbert van den Heuvel: lid provinciale staten, Evert de Graaf: 
fractievolger. Ook in het ChristenUnieNieuws willen we proberen om deze 
leden een beetje te gaan volgen. Natuurlijk kunt u dit ook zelf. Het provinciale 
nieuws kunt u volgen op http://gelderland.christenunie.nl (HvdR). 


